
 

Dzematska Skupstina - Januar 28, 2017 

 

Prijedlog dnevnog reda skupstine: 

1. Asere - Sead ef. Isovic 

2. Izvjestaj presdjednika UO dzemata 

3. Izvjestaj Imama 

4. Finansijski izvjestaj 

5. Prioriteti razvoja dzemata - izgradnja kulturno sportskog centra i istovremena mogucnost sjedinjavanja 

ovog projekta sa projektom mezarluka  

6. Biranje clana Sabora ICNAB-a 

7. Razno: 

-Ukidanje telefonskih poziva i njihova zamjena sa drugom vrstom informisanja (email, SMS, itd) 

-Info o radu humanitarnog fonda Atlanta (veliki broj nasih dzematlija su clanovi ovog fonda)  

8. Dova 

 

RAD SKUPSTINE: 

-Skupstini je prisustvovalo 15 dzematlija sto je relativno mali broj. 129 dzematlija je izmirilo clanarinu 

zavrsno sa proslom godinom sto znaci da je potreban kvorum od 10% ispunjen. Ipak razocaravajuca je 

posjeta skupstini mada broj placenih clanarina govori o zavidnoj dzematskoj stabilnosti. 

1. Asere - Sead ef. Isovic 

-Predlozeni dnevni red skupstine usvojen jednoglasno s tim sto je pod razno uvrsten prijedlog Vildana 

Rustemov o ponovnoj clanarskoj amnestiji. 

2. Izvjestaj presdjednika UO dzemata 

Midhad Duracak je podnio detaljan izvjestaj o dogadjajima I radu UO-a u protekloj godini. Glavnina 

izvjestaja se odnosila na kupovinu zemljista, organizaciju dzematskih posjeta, ramazanske I bajramske 

dogadjaje i izradu planova za buduci kulturno-sportski centar. 

3. Izvjestaj Imama 

Sead ef. Isovic je podnio detaljan izvjestaj o njegovom radu u protekloj godini . Neki od iznesenih 

cinjenica su: posjetio 86 porodica i urgirao im vaznost cesceg dolaska u dzamiju, 44-ero djece upisano u 

mektebsku nastavo sa prosjecnom redovnoscu pohadjanja nastave od oko 70%, obavio nekoliko 

sluzbenih dnevnih i vissednevnih putovanja u skladu sa pravilnikom ICNAB-a, odrzao vaznu tribinu u 

dzematu Atlanta, dzematsko finansijski rad kao pomoc blagajniku, itd. 

 

 



 

 

4. Finansijski izvjestaj 

 Blagajnik i sekretar Hadzi Mensur Medic je pripremio detaljan finansijski izvjestaj. Kopija izvjestaja 

podijeljena je prisutnim dzematlijama na uvidjaj i potrebna razjasnjenja. Nije bilo dodatnih pitanja. Stanje 

01/06/17 na opstem racunu je bilo $61,726 a na gradjevinskom $34,139. Prihod u prosloj godini je bio 

$100,608 dok je rashod bio $168,916 prvenstveno zbog donacija za zemlju i njene kupovine. Projekcija 

prihoda za ovu godinu je $50,700 dok je projekcija rashoda za ovu godinu $67,700. 

 

5. Prioriteti razvoja dzemata - izgradnja kulturno sportskog centra i istovremena mogucnost 

sjedinjavanja ovog projekta sa projektom mezarluka 

Midhad Duracak je podnio detaljan izvjestaj o dosadasnjem stanju i planovima u skorasnjoj buducnosti za 

izgradnju dzematskog kulturno-sportskog centra. Planovi objekta i 1:1 zemljisne parcele su u zavrsnoj 

fazi. U trenutku pisanja ovog izvjestaja ocekujemo da ce planovi biti spremni za predaju u grad za 

dobijanje gradjevinske dozvole u toku naredne dvije sedmice. U toku razvoja plana i radova kulturno-

sportskog centra rodila se i ideja o izgradnji mezarluka na zemljistu iza dzamije i sjedinjavanju istog sa 

projektom kulturno-sportskog centra. Zatrazili smo potvrdu validnosti ovog projekta od adekvatnih 

gradskih sluzbenika i dobili potvrdu da se to moze uraditi naravno postujuci pravila i gradske i 

kantonalne regulacije izgradnje "cemeterys" (mezarluka). UO dzemata je sve ovo uzeo u obzir, 

razradio prijedlog plana sjecenja sume iza dzamije i izradu 1:1 geometarskog plana za mezarluke. 

Takodje u sklopu ovog plana gasolhana bi bila u zgradi kulturno-sporstkog centra sa posebno 

odvojenim vratima na juznoj strani zgrade. UO je na skupstini zatrazio misljenje i izjasnjavanje 

prisutnih po ovom pitanju i dobio potpunu podrsku jednoglasnim izjasnjavanjem ZA svih prisutnih. Da 

aBd. istrajemo i izgradimo ove zamisljene projekte za dobrobit sviju nas. 

 

6. Biranje clana Sabora ICNAB-a 

Kandidat za clana SABOR-a ICNAB-a ispred UO dzemata je bio Midhad Duracak, drugih zainteresovanih 

kandidata nije bilo. Prijedlog je jednoglasno usvojen.  

 

7. Razno: 

-Ukidanje telefonskih poziva i njihova zamjena sa drugom vrstom informisanja (email, SMS, itd) 

UO je predlozio da se zbog troskova iznadje drugacije rjesenje dzematskog obavjestavanja. Novi 

moguci i znatno jeftiniji sistem obavjestavanja bi se mogao obavljati putem mobilnih telefona i SMS 

tekst poruka. Vecina prisutnih dzematlija je izrazila zadovoljstvo dosadasnjim telefonskim grupnim 

obavjestavanjem i smatrala je da bi se sa naglom promjenom izgubili mnogi kontakti posto dzemat 

nema dobru evidenciju mobilnih brojeva telefona od dzematlija. Dr. Hadzikadic je predlozio da se ne 

vrsi nagla promjena sistema, da telefonski pozivi ostanu na snazi dok se ne prikupi vecinski dio 

dzematskih mobilnih telefonskih brojeva. Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. S toga apelujemo i 

apeliracemo na dzematlije da nam prvom prilikom dostave svoj mobilni (celularni) telefonski broj.  

 

 



 

 

    

-Info o radu humanitarnog fonda Atlanta (veliki broj nasih dzematlija su clanovi ovog fonda) 

Vildan Rustemov je pripremio i podijelio kopije godisnjeg izvjestaja o radu ovog humanitarnog fonda sa 

sjedistem u Atlanti. Veliki broj nasih dzematija je clan ovog fonda pa je stoga vazno da dzemat nastavi 

sa informisanjem o radu fonda. Za vise informacija i clanstvo mozete se obratiti clanu UO dzemata 

Vildanu Rustemov.  

-Ponovna clanska amnestija  

Vildan Rustemov je predlozio da se ponovi amnestija izmirivanja zaostale clanarine za bivse clanove 

dzemata a s ciljem povecanja broja clanova dzemata. Vecina prisutnih se izjasnila da bi to imalo 

negativan efekat na sadasnje clanove dzemata i njihova dugogodisnja  zrtvovanja urednih platisa pa  

stoga ovaj prijedlog nije dobio potrebnu vecinu.  

   

8. Dova - Sead Ef. Isovic 

 

ZAVRSEN RAD SKUPSTINE. 

____________________________________________________________________________________ 

 

UO zahvaljuje prisutnim dzematlijama na brizi i ucestvovanju u radu skupstine. Jos jednom apelujemo na 

sve dzematlije da se vise ukljuce i aktiviraju na sve dzematske aktivnosti. 

 

Esselamu Alejkum 

UO ICBNC   

     

  

 

 

 

 

 

  


